

Title (en)
Furniture pull-out guide

Title (de)
Möbelauszugsführung

Title (fr)
Guidage d'extraction de meuble

Publication
EP 2168456 A2 20100331 (DE)

Application
EP 09171187 A 20090924

Priority
DE 202008013002 U 20080930

Abstract (en)

The furniture pull-out guide (1) has a stationary guide rail (2) fixed to a lateral wall of a cabinet body and a running part (3) movable along the guide rail and coupled with a furniture pull-out part. The length of the running part is exclusively coupled in the rear end area of a furniture pull-out part. A supporting mechanism is arranged in the front end area of the guide rail for bottom-side support of a furniture pull-out part.

Abstract (de)

Möbelauszugsführung (1) für ein Möbelauszugsteil wie z.B. einen Schubkasten, umfassend eine ortsfest an einer Seitenwand eines Möbelkorpus festlegbare Führungsschiene (2) und ein längs der Führungsschiene (2) verschiebbares und mit einem Möbelauszugsteil wie z.B. einem Schubkasten koppelbares Laufteil (3), wobei die Länge des Laufteiles (3), welches ausschließlich im hinteren Endbereich eines Möbelauszugsteiles mit diesem koppelbar ist, einen Bruchteil der Länge der Führungsschiene (2) beträgt und dass im vorderen Endbereich der Führungsschiene (2) eine Abstützeinrichtung zur bodenseitigen Abstützung eines Möbelauszugsteiles angeordnet ist.

IPC 8 full level
A47B 88/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 88/427 (2016.12); **A47B 88/43** (2016.12)

Citation (applicant)

- EP 0577885 A1 19940112 - CHYI CHING IND INC [TW]
- DE 7620074 U1 19770331
- DE 7620911 U1 19761104

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

DOCDB simple family (publication)

EP 2168456 A2 20100331; EP 2168456 A3 20101013; EP 2168456 B1 20121128; DE 202008013002 U1 20100225

DOCDB simple family (application)

EP 09171187 A 20090924; DE 202008013002 U 20080930